
Referat 
bestyrelsesmøde i Andelsboligforeningen Højvangsbebyggelsen 

Onsdag den 17. august 2022 kl. 19.00 

Sted: Kim 

Referent: Mark 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden: 
Godkendt 

2. Godkendelse af referat:  
Godkendt 

3. Hjemmeside/venteliste - respons Palle:  
Conny kontakter Palle angående automatisering af venteliste på hjemmeside 
samt beskrivelse af arbejdsgang ved salg af andel.  
Lars undersøger mulighed for at få taget nye billeder, der kan lægges på 
hjemmesiden.   

4. Velkommen til nye, kontaktperson:  
Bestyrelsen har besluttet, at gøre mere, for at byde nye andelshavere i 
foreningen velkommen.  
Lars udpeges som kontaktperson i forhold til dette.  
Lone udarbejder en skrivelse, der kan udleveres ved indflytning.  

5. Arbejdsdag: 
Lund udarbejder oversigt over opgaver, som fordeles på arbejdsdagen, samt 
indkøber de nødvendige ting – maling m.v.  

6. Havefest i foreningen:  
En beboer har foreslået, at der afholdes en årlig havefest i foreningen.  
Bestyrelsen synes, det er en god ide, og dette forslag medtages på næste 
generalforsamling.  

7. Eventuelt: 
Lund har kigget på forskellige havemaskiner til brug for snerydning m.v.  
Der er ikke taget nogen endelig beslutning.  

Næste møde: 19 oktober 2022 hos Lars.


